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§ 1 
Val av justerare och tid för justering  

Beslut  
Fastighetsnämnden utser vice ordföranden Jan Valeskog (S) att 
tillsammans med ordföranden Dennis Wedin (M) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker måndagen den 7 mars 2022. 
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§ 2 
Anmälningar för kännedom 
Beslut  
Anmälan för kännedom enligt förteckning i e-Dok för 
tiden 4 december 2021 – 14 februari 2022 anmäls. 
 
Anmälda handlingar  

 §15 den 29 november 2021, Kommunfullmäktige 
Handlingsplan för minskat klotter 

 §16 den 29 november 2021, Kommunfullmäktige 
Handlingsplan för skadedjursbekämpning 

 §9 den 24 november 2021, Kommunstyrelsens 
ekonomiutskott Anmälan om samråd inför inriktningsbeslut. 
Renovering tekniska system och anpassning av Uppbådet 1 
till kontor åt äldreförvaltningen 

 §30 den 1 december 2021, Kommunstyrelsen Stockholms 
stads regler om arvoden m.m. för kommunala 
förtroendeuppdrag, anmälan av arvoden år 2022 

 Missivbrev till arvodesärendet 2022(592072) 
 Arvodesbelopp 2022(592068) 
 Stockholms stads regler om arvoden m m  för kommunala 

förtroendeuppdrag 2022(592071) 
 §16 den 13 december 2021, Kommunfullmäktige 

Uppföljning av budget 2021 – Tertialrapport 2 med 
delårsbokslut per den 31 augusti 

 §26 den 13 december 2021, Kommunfullmäktige 
Handlingsplan för klimatanpassning av Stockholms stad 
2022-2025 

 RV Utl Handlingsplan för 
skadedjursbekämpning_RL(581098) 

 R5 Utl Handlingsplan för minskat klotter(581115) 
 R1+IX Utl Handlingsplan för klimatanpassning 2022-

2025(588129) 
 R1 Utl - Uppföljning av budget 2021 - Tertialrapport 2 med 

delårsbokslut per den 31 augusti(593085) 
 KS 2021_1300 Tjänsteutlåtande(581082) 
 (Godkänd - R 1) Remiss av förslag till revidering av EU-

direktivet om byggnaders energiprestanda. Kontorsyttrande 
 Kontorsyttrande - granskningsblankett parkplan Bromma 
 Svar i ärende Remiss av samverkansprogram för Tyresåns 

avrinningsområde 2022-2027 med diarienummer FSK 
2021/700 

 Kontorsyttrande angående användning av växtskyddsmedel 
på Ågesta Golf Klubb 
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§ 3 
Anmälan av delegationsbeslut inom fastighetskontoret  
Bilaga 2: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- 
och sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2022/16 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut fattade 
inom fastighetskontoret för tiden 2021-10-18 - 2022-02-08. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/16-3 Anmälan av delegationsbeslut inom 
fastighetskontoret 

 FSK 2022/16-1 Bilaga 1 Delegationsbeslut beställningar 
 FSK 2022/16-2 Bilaga 2 Delegationsbeslut 

investeringsbeslut 
 FSK 2022/16-4 Bilaga 3 Delegationsbeslut övrigt 
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§ 4 
Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor  
FSK 2021/12 
 

Beslut  
Protokoll nr 9/2021 från sammanträde med rådet för 
funktionshinderfrågor vid fastighetsnämnden och miljö- och 
hälsoskyddsnämnden från den 15 december 2021 anmäls 
  
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/12-22 Anmälan av protokoll från rådet för 
funktionshinderfrågor 

 FSK 2021/12-21 Protokoll 9/2021, 2021-12-15 
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§ 5 
Verksamhetsberättelse 2021 för fastighetsnämnden  
Bilagor 2 och 4: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ 
offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2021/1 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden beslutar att godkänna förslaget till 
verksamhetsberättelse och bokslut 2021. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att godkänna kontorets förslag 
till ombudgetering om 9.9 mnkr för medel för 
klimatinvesteringar. 

3. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) lämnar ett särskilt 
uttalande enligt följande: 
  

Vi välkomnar mycket av det goda arbetet kontoret bedrivet 
under det gånga året. Dit hör bland annat arbetet med nya 
vårdprogram och inventeringar för högt kulturklassade 
byggnader och inte minst färdigställande av Liljevalchs+. 
  
Mer oroande är att fastighetskontoret har varnat för 
fastighetsbeståndets dåliga skick och påtalat behovet av en 
ökad investeringsbudget. Bristen på investering och underhåll 
kommer leda till fler fastigheter i dåligt skick och fortsatt 
dålig teknisk status på de fastigheter som redan idag har 
eftersatt underhåll. Klimat- och miljöanpassningsåtgärder har 
prioriterats bort samtidigt som underhållsskulden inom 
fastighetsbeståndet har vuxit. 
  
Kontoret konstaterar återigen i verksamhetsberättelsen att 
”Inom ramen för kontorets uppdrag ligger att ansvara för 
prioritering av idrottsinvesteringar avseende underhåll och 
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reinvesteringar. Behovet av detta ökar och det är svårt att 
inrymma inom rådande långsiktiga investeringsplan, vilket 
ställer stora krav på prioritering mellan projekt men även 
inom enskilda projekt.” 
  
Den ansträngda ekonomin gör det svårt att finansiera 
nödvändiga projekt och det är ett fortsatt ett problem som 
måste hanteras. Om inte situationen förbättras riskerar 
underfinansieringen att drabba stockholmarna i stort men 
särskilt stadens unga, i idrottslivet såväl som hos 
kulturutövare. 
  
Extra allvarligt är situationen för stadens många simhallar där 
renoveringsbehoven är stort på flertalet anläggningar och 
kostnaden för detta är mycket omfattande. Även stadens 
parklekar har bortprioriteras under många år och flertalet är 
tekniskt uttjänta. Unga och barn ska inte behöva komma i 
kläm och lida av stadens uteblivna investeringar på det vis 
som nu sker. Behovet av att tillföra mer medel för 
parklekarna ställs nu på sin spets nu när förekomsten av 
hälsovådligt, och sen länge utfasat, byggnadsmaterial har 
konstaterats i vissa av stadens parkleksbyggnader. 
  
Situationen är allvarlig för många av stadens fastigheter och 
den blågröna majoriteten bör nu ompröva sina tidigare 
ställningstaganden. Nämndens målsättningar kan bara uppnås 
om tillräckligt med medel tillförs. 

 
Clara Lindblom m.fl. (V) lämnar ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  

Verksamhetsberättelsen bekräftar att det behövs en 
genomgripande analys av fastighetsnämndens förutsättningar 
att fullgöra sitt uppdrag i enlighet med kommunfullmäktiges 
budget och övriga styrdokument. Överskottskravet för 
nämnden avspeglar inte nämndens faktiska fastighetsinnehav 
och lokalhyresgäster – där en stor del av fastigheterna har 
högt kulturhistoriskt värde med begränsade 
avkastningsmöjligheter och hyresgästerna till stor del utgörs 
av stadens egna verksamheter samt föreningar och småskalig 
kulturverksamhet med begränsade möjligheter att betala 
marknadsmässiga hyror. 
  
Visserligen är det sänkta överskottskravet ett steg i rätt 
riktning, men otillräckligt då marginalerna fortfarande är för 
små både för att klara av oförutsedda händelser och 
pandemins negativa effekter på intäkterna. Som framgår av 
kontorets redovisning hade 2021 års ekonomiska utfall varit 
möjligt att nå främst på grund av att kostnaderna för åtgärder 

Sida 7 (37)



Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

avseende fotbollsplanen på Grimsta IP tillsvidare ersätts av 
finansförvaltningen vid stadsledningskontoret, vilket 
klarlagdes först senare under året. Ett sänkt överskottskrav är 
särskilt angeläget under pågående pandemi som slagit extra 
hårt mot Stockholmsregionen. Inte minst detaljhandeln, 
restaurang- och besöksnäringen och kultursektorn har 
drabbats hårt av inkomstbortfall, och däribland nämndens 
lokalhyresgäster. Det ligger i hela stadens intresse att närings- 
och kulturverksamheter finns kvar även efter pandemin, 
samtidigt som det inte gynnar fastighetsnämnden att 
lokalhyresgäster sägs upp eller tvingas lämna sina lokaler. Vi 
är därför fortsatt oroade över den mycket restriktiva 
bedömning av hyreslättnader som kontoret anser sig behöva 
göra – vara ”affärsmässigt restriktiv” - på grund av 
budgetläge. Istället bör en seriös majoritet i ett tidigt läge 
under året klargöra att nämnden ska kompenseras för 
underskott på grund av exempelvis hyresnedsättning till följd 
av pandemin. 
  
Dessutom dras den sedan länge aviserade översynen av 
stadens hyresmodeller i en långbänk som nu sträcker sig 
mandatperioden ut. Det är därför hög tid att hela nämnden 
snarast får en grundlig genomgång av vilka svårigheter som 
översynen identifierat och vilka möjliga lösningar som finns. 
Behovet av ett system som både tillgodoser nämndens 
möjligheter till en professionell fastighetsförvaltning och ger 
ekonomiska förutsättningar för föreningar och kulturskapare 
att hyra ändamålsenliga lokaler är skriande. Inte minst gäller 
det lokaler som används som ateljéer, där omfattande 
upprustning av ventilation, elsäkerhet och brandsäkerhet 
krävs de närmaste åren. Lokaler ska inte behöva stänga för att 
de inte uppfyller grundläggande säkerhetskrav. En ny 
inriktning och långsiktig lösning behöver därför tas fram för 
hela ateljéfrågan, som säkrar tillräckliga investeringsmedel 
för underhåll och upprustning och tillgodoser konstnärernas 
behov av och möjlighet att hyra ändamålsenliga lokaler. 
  
Bristen på investeringsmedel har gått som en röd tråd genom 
nämndens verksamhet under mandatperioden och har drabbat 
fastigheter som är i för tekniskt dåligt skick för att hyras ut till 
externa hyresgäster och därför fått stå tomma. Det hade med 
största sannolikhet varit mer lönsamt för staden att från 
början rusta dessa fastigheter till godtagbar standard och 
därmed kunna erhålla hyresintäkter från externa hyresgäster. 
Det kan med andra ord vara mer kostnadseffektivt att utöka 
budgetramen, eller sänka intäktskravet, för att genomföra 
samtliga planerade åtgärder trots vissa kostnadsökningar, 
snarare än att ett antal år senare återigen gå in i fastigheten för 
att genomföra resterande upprustningar. 
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Svårigheterna att åstadkomma re- och nyinvesteringar i 
idrottsanläggningar är minst lika påtagliga, med kontorets ord 
ökar behovet men ” … är svårt att inrymma inom rådande 
långsiktiga investeringsplan.”  Majoriteten har med andra ord 
valt en privatiseringspolitik, som skjuter kostnader framför 
sig och minskar stadens rådighet över lokalerna. Dessutom 
genomförs ”pilotprojekten” i komplexa affärsupplägg med 
flera nämnder, bolag och privata aktörer i kedjor av ärenden 
och delvis sekretessbelagda handlingar som gör 
konsekvenserna och beslutsfattandet svårt att överblicka för 
såväl opposition som allmänhet. Vår kritik är utvecklad i de 
minoritetsåteremisser i kommunfullmäktige som vi står 
bakom. Det motsägelsefulla i majoritetens politik är att 
förlusterna i de gemensamma värden som säljs ut sedan ska 
kompenseras genom Agenda 2030-arbetet, ”Det behöver 
beaktas, i relation till målet att överlåta förvaltning av 
idrottsanläggning till privata aktörer, att man nogsamt ställer 
krav på sociala aspekter av entreprenörernas genomförande.” 
  
Vi hade gärna sett att nämnden i sin helhet hade fått ta del av 
vilka kriterier förutom budgetdirektiven som väglett 
samarbetet med idrottsförvaltningen om att ta fram lämpliga 
anläggningar för överföring eller upplåtelse till privata 
aktörer, samt även en grundlig genomgång av hur risk- och 
konsekvensanalyserna har sett ut. Förutom att det är dåligt för 
demokratin befarar vi mycket negativa effekter för stadens 
hyreskostnader i ett livscykelperspektiv när externa aktörer 
ska ta över finansiering, renovering och drift av 
idrottsanläggningar. Kommuninvest har i rapporten ”Att äga 
eller hyra sina verksamhetslokaler – hur ser kalkylerna ut i 
kommunsektorn?” redovisat att det är fördelaktigare för 
kommuner att äga själv än att hyra, när det rör sig om 
långsiktiga behov.  Därtill kan lägga att de realisationsvinster 
som nämnden gör på sina försäljningar skickas direkt till 
stadens centrala finansförvaltning. 

  
När det gäller att frigöra resurser för nödvändiga idrotts- och 
fastighetsinvesteringar har Vänsterpartiet istället för en 
kortsiktig privatiseringspolitik exempelvis föreslagit en 
extern försäljning av Hötorgs- och Östermalmshallarna, 
utredning av bildandet av ett kommungemensamt 
idrottsfastighetsbolag samt ökad renodling av lokalbeståndet 
genom överföringar till relevanta kommunala bolag. Därtill 
har vi i vår oppositionsbudget 2022 utökat 
idrottsinvesteringarna med 70 mnkr samt med ytterligare 
medel för en hållbar återstart. 
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Det framkommer i verksamhetsberättelsen att många av 
åtgärderna i energieffektiviseringsplanen inte har kunnat 
genomföras på grund av att det saknas personalresurser. Det 
är också beklagligt att solcellsproduktionen inte nått önskade 
nivåer, om än av förklarliga orsaker. Om den bristande 
måluppfyllelsen i grunden handlar om budget eller andra 
typer av resurser bör klarläggas för att kunna åtgärdas 
framöver. 
  
Vi välkomnar vi att kontoret gjort en statusinventering av 
parkleksbyggnaderna samt renoverat enstaka parklekar, men 
håller majoriteten ansvarig för att renoveringen har kommit 
igång för sent och för långsamt. Många av stadens parklekar 
har nått sin tekniska livslängd och har behov av omfattande 
investeringar såväl för att upprusta fastigheterna som för att 
höja lekvärdesfaktorn i både inomhus- och utomhusmiljön. Vi 
vill därför omfördela de centralt avsatta medlen i stadens 
budget 2022 för upprustning av parklekar direkt till nämnden. 
Dessutom har arbetet med att få till ett principbeslut för att 
säkerställa att behovet av parklekar matchar 
befolkningsunderlaget dragit ut alldeles för länge på tiden. 
Det är därför hög tid att snarast ta fram en strategi för 
parklekarnas framtid i staden, vilket Vänsterpartiet har 
motionerat om. Behovet är stort då majoritetens 
nedskärningar för stadsdelarna har lett till att flera parklekar 
avvecklats och uttjänta parkleksbyggnader rivits. 
  
Avslutningsvis så är det positivt att kontorets resultat i 
medarbetarenkäten ökat mer än målet, att sjukfrånvaron 
minskat och är lägre än målet samt att det fortsatt inte finns 
ofrivilliga deltider och att det bara finns ett lågt antal med 
annan anställningsform än tillsvidare. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/1-36 (Godkänd - R 1) Verksamhetsberättelse VB 
2021 för Fastighetsnämnden 

 FSK 2021/1-32 Bilaga 1 - Uppföljning av intern kontroll 
 FSK 2021/1-34 Bilaga 2 - Investnetto VB 2021 
 FSK 2021/1-11 Bilaga 3 - Nyckeltal 2021 

Fastighetsnämnden 
 FSK 2021/1-33 Bilaga 4 - Investeringar samt 

verksamhetsprojekt VB 2021 
 FSK 2021/1-10 Bilaga 5 - GDPR Årsrapport 
 FSK 2021/1-12 Bilaga 6 -Klimatinvesteringsmedel 

Slutrapport Skärholmen sim och idrottshall 
Värmeåtervinning 

 FSK 2021/1-13 Bilaga 7 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Beckomberga simhall Takbelysning simhall 
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 FSK 2021/1-14 Bilaga 8 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Enskedehallen Värmeåtervinning avloppsvatten 

 FSK 2021/1-15 Bilaga 9 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Eriksdals BP Belysning 

 FSK 2021/1-16 Bilaga 10 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Eriksdalsbadet LED-belysning källarplan 

 FSK 2021/1-17 Bilaga 11 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Eriksdalshallen Takbelysning sporthall 

 FSK 2021/1-18 Bilaga 12 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Farsta IP Fjärrvärmecentral ishall 

 FSK 2021/1-19 Bilaga 13 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Husbybadet Bassängtäckning 

 FSK 2021/1-20 Bilaga 14 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Husbybadet Solcellsavskärmning 

 FSK 2021/1-21 Bilaga 15 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Hässelbyhallen lilla hallen 

 FSK 2021/1-22 Bilaga 16 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Hässelbyhallen stora hallen 

 FSK 2021/1-23 Bilaga 17 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Högdalens simhall 

 FSK 2021/1-24 Bilaga 18 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Kärrtorpshallen LED-belysning stora hallen 

 FSK 2021/1-25 Bilaga 19 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Stadsbiblioteket LED-belysning 

 FSK 2021/1-26 Bilaga 20 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Tekniska Nämndhuset Solceller 

 FSK 2021/1-27 Bilaga 21 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Thorildshallen LED-belysning stora hallen 

 FSK 2021/1-28 Bilaga 22 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Zinkensdamms IP Planbelysning 

 FSK 2021/1-29 Bilaga 23 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Zinkensdamms IP Solcellsanläggning 

 FSK 2021/1-30 Bilaga 24 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Åkeshovs sim- och idrottshall LED-belysning 

 FSK 2021/1-35 Bilaga 25 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Älvsjö IP LED-belysning 

 FSK 2021/1-31 Bilaga 26 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Spånga IP Värmeåtervinning kylkompressorer 

 FSK 2021/1-1 Bilaga 27 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Skärholmens sim och idrottshall 

 FSK 2021/1-2 Bilaga 28 - Klimatinvesteringsmedel 
Slutrapport Farsta Sim- och idrottshall Solcellsanläggning 

 FSK 2021/1-3 Bilaga 29 - Klimatinvesteringsmedel 
Uppföljning Grimsta IP Värmeåtervinning kylkompressorer 

 FSK 2021/1-4 Bilaga 30 - Klimatinvesteringsmedel 
Uppföljning Husby ishall Värmeåtervinning 
kylkompressorer 
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 FSK 2021/1-5 Bilaga 31 - Trygghetsmedel Uppföljning 
Östermalms IP, Norra Djurgården 1.1 Förstärkt belysning 

 FSK 2021/1-6 Bilaga 32 - Trygghetsmedel Uppföljning 
Hagsätra IP utegym och trygghetsbelysning 

 FSK 2021/1-7 Bilaga 33 - Trygghetsmedel Uppföljning 
Kärrtorps IP, Hammarbyhöjden 1.1 Utökad belysning 

 FSK 2021/1-8 Bilaga 34 - Trygghetsmedel Uppföljning 
Mälarhöjdens IP, Västberga 1.1 Trygghetsåtgärder 

 FSK 2021/1-9 Bilaga 35 - Trygghetsmedel Uppföljning 
Fruängens BP Planbelysning enligt medborgarförslag 
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§ 6 
Motion om en bilfri innerstad. Remissvar  
FSK 2021/630 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/630-2 (Godkänd - R 1) Motion om en bilfri 
innerstad. Remissvar 

 FSK 2021/630-3 Bilaga 1 Motionen 
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§ 7 
Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken  
FSK 2022/31 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden beslutar att lokalt åtgärdsprogram för 
Brunnsviken, Fakta och åtgärdsbehov (bilaga 1 till kontorets 
tjänsteutlåtande) och Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken, 
Genomförandeplan (bilaga 2 till kontorets tjänsteutlåtande), antas. 
  
2. Fastighetsnämnden beslutar att utredning, uppföljning och 
utvärdering av Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken ska ske i 
enlighet med vad som anges i fastighetskontorets tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Clara Lindblom m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Stockholms stad har ett viktigt ansvar för vattenkvaliteten på 
sjöarna, vattendragen och kustvattnet. Förra mandatperioden 
tog den rödgrönrosa majoriteten fram en handlingsplan för 
god vattenstatus. Enligt handlingsplanen ska lokala 
åtgärdsprogram tas fram för alla stadens vattenförekomster. 
Det gläder oss att de lokala åtgärdsprogrammen nu kommer 
upp för beslut. 
  
De lokala åtgärdsprogrammen är viktiga dokument som 
redovisar platsspecifika åtgärdsförslag för en specifik 
vattenförekomst. Syftet är att belysa aktuell status på vattnet, 
lokala påverkanskällor, vilket förbättringsbehov som finns 
samt vilka möjliga åtgärder som behöver genomföras om god 
status ska kunna nås. 
  
Vattenmyndigheten tar fram åtgärdsprogram med generella 
åtgärder inom ett vattendistrikt medan de lokala 
åtgärdsprogrammen förtydligar vad som behöver göras inom 
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respektive avrinningsområde. De lokala åtgärdsprogrammen 
är inte rättsligt bindande, utan är tänkta att användas som ett 
stöd i kommunernas planering, för att visa vilken 
miljökvalitet som behöver uppnås och vilka åtgärder som 
krävs. 
  
Målet för stadens vattenarbete, enligt stadens handlingsplan, 
är att Stockholms sjöar, kustvatten och vattendrag ska uppnå 
miljökvalitetsnormerna för vatten, vilket i de flesta fall 
innebär god ekologisk och kemisk status till år 2021 eller 
senast till år 2027. För att nå detta mål måste många åtgärder 
göras och de måste vidtas skyndsamt. Även om de lokala 
åtgärdsprogrammen inte är rättsligt bindande så måste deras 
föreslagna åtgärder bli verklighet för att staden ska kunna nå 
sitt mål. 
  
När nämnden nu ska fatta beslut om lokalt åtgärdsprogram 
för Brunsviken uppgår de föreslagna åtgärderna som är 
möjliga att kostnadsuppskatta till mångmiljonklassen. Utöver 
det tillkommer den årliga driftkostnaden för de platsspecifika 
åtgärderna och löpande tillsyn. Samtidigt kan vi läsa att 
kostnadsuppskattningarna är osäkra och i flera fall kan totala 
kostnader redovisas först när detaljprojekteringarna har 
utförts. Utöver detta tillkommer ytterligare 19 lokala 
åtgärdsprogram för stadens andra vattenförekomster. 
Finansieringen för åtgärderna i programmen är ännu inte löst. 
Tillräckliga medel för både investeringar och drift behöver 
alltså avsättas för genomförande av nödvändiga åtgärder om 
stadens vattenområden ska klara miljökvalitetsnormerna för 
vatten. I tjänsteutlåtandet kan vi även läsa att ”erfarenheter 
från tidigare åtgärdsarbete för att förbättra vattenstatusen i 
stadens sjöar visar att det finns behov av en väsentligt utökad 
finansiering för att nå målet om en god vattenstatus”. 
  
För att stadens totalt 20 lokala åtgärdsprogrammen ska bli 
mer än långa önskelistor behöver finansieringen lösas. Annars 
kommer inte stadens mål nås och vi kommer inte ha god 
status på våra vatten. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/31-1 Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken 
 FSK 2022/31-2 Bilaga 1 Lokalt åtgärdsprogram för 

Brunnsviken - Fakta och åtgärdsbehov 
 FSK 2022/31-3 Bilaga 1 A Påverkansanalys 
 FSK 2022/31-4 Bilaga 1 B Statusklassning 
 FSK 2022/31-5 Bilaga 2 Lokalt åtgärdsprogram för 

Brunnsviken - Genomförandeplan 
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 FSK 2022/31-6 Bilaga 2 C - Geografisk placering av 
åtgärder 

 FSK 2022/31-7 Bilaga 2 D - Stadens gemensamma ansvar 
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§ 8 
Lokalt åtgärdsprogram för Judarn  
FSK 2022/32 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden beslutar att Lokalt åtgärdsprogram för Judarn, 
Fakta och åtgärdsbehov (bilaga 1 till kontorets tjänsteutlåtande) och 
Lokalt åtgärdsprogram för Judarn, Genomförandeplan (bilaga 2 till 
kontorets tjänsteutlåtande), antas. 
  
2. Fastighetsnämnden beslutar att utredning, uppföljning och 
utvärdering av Lokalt åtgärdsprogram för Judarn ska ske i enlighet 
med vad som anges i fastighetskontorets tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Clara Lindblom m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Stockholms stad har ett viktigt ansvar för vattenkvaliteten på 
sjöarna, vattendragen och kustvattnet. Förra mandatperioden 
tog den rödgrönrosa majoriteten fram en handlingsplan för 
god vattenstatus. Enligt handlingsplanen ska lokala 
åtgärdsprogram tas fram för alla stadens vattenförekomster. 
Det gläder oss att de lokala åtgärdsprogrammen nu kommer 
upp för beslut. 
  
De lokala åtgärdsprogrammen är viktiga dokument som 
redovisar platsspecifika åtgärdsförslag för en specifik 
vattenförekomst. Syftet är att belysa aktuell status på vattnet, 
lokala påverkanskällor, vilket förbättringsbehov som finns 
samt vilka möjliga åtgärder som behöver genomföras om god 
status ska kunna nås. 
  
Vattenmyndigheten tar fram åtgärdsprogram med generella 
åtgärder inom ett vattendistrikt medan de lokala 
åtgärdsprogrammen förtydligar vad som behöver göras inom 
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respektive avrinningsområde. De lokala åtgärdsprogrammen 
är inte rättsligt bindande, utan är tänkta att användas som ett 
stöd i kommunernas planering, för att visa vilken 
miljökvalitet som behöver uppnås och vilka åtgärder som 
krävs. 
  
Målet för stadens vattenarbete, enligt stadens handlingsplan, 
är att Stockholms sjöar, kustvatten och vattendrag ska uppnå 
miljökvalitetsnormerna för vatten, vilket i de flesta fall 
innebär god ekologisk och kemisk status till år 2021 eller 
senast till år 2027. För att nå detta mål måste många åtgärder 
göras och de måste vidtas skyndsamt. Även om de lokala 
åtgärdsprogrammen inte är rättsligt bindande så måste deras 
föreslagna åtgärder bli verklighet för att staden ska kunna nå 
sitt mål. 
  
När nämnden nu ska fatta beslut om lokalt åtgärdsprogram 
för Judarn uppgår de föreslagna åtgärderna som är möjliga att 
kostnadsuppskatta till mångmiljonklassen. Utöver det 
tillkommer den årliga driftkostnaden för de platsspecifika 
åtgärderna och löpande tillsyn. Samtidigt kan vi läsa att 
kostnadsuppskattningarna är osäkra och i flera fall kan totala 
kostnader redovisas först när detaljprojekteringarna har 
utförts. Utöver detta tillkommer ytterligare 19 lokala 
åtgärdsprogram för stadens andra vattenförekomster. 
Finansieringen för åtgärderna i programmen är ännu inte löst. 
Tillräckliga medel för både investeringar och drift behöver 
alltså avsättas för genomförande av nödvändiga åtgärder om 
stadens vattenområden ska klara miljökvalitetsnormerna för 
vatten. I tjänsteutlåtandet kan vi även läsa att ”erfarenheter 
från tidigare åtgärdsarbete för att förbättra vattenstatusen i 
stadens sjöar visar att det finns behov av en väsentligt utökad 
finansiering för att nå målet om en god vattenstatus”. 
  
För att stadens totalt 20 lokala åtgärdsprogrammen ska bli 
mer än långa önskelistor behöver finansieringen lösas. Annars 
kommer inte stadens mål nås och vi kommer inte ha god 
status på våra vatten. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/32-1 Lokalt åtgärdsprogram för Judarn 
 FSK 2022/32-2 Bilaga 1 - Lokalt åtgärdsprogram för Judarn 

- Fakta och åtgärdsbehov 
 FSK 2022/32-3 Bilaga 2 - Lokalt åtgärdsprogram för Judarn 

- Genomförandeplan 
 FSK 2022/32-4 Bilaga 2.1 - Geografisk placering av åtgärder 
 FSK 2022/32-5 Bilaga 2.2 - Stockholms stads gemensamma 

ansvar 
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§ 9 
Godkännande av arrendeavtal inom fastighet Hedvig 19 i 
Spånga  
FSK 2021/578 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner arrendeavtal på Hedvig 19. 
2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/578-4 (Godkänd - R 1) Godkännande av 15 årigt 
arrendeavtal inom fastighet Hedvig 19 i Spånga 
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§ 10 
Ny simhall, idrottshall och ishall samt upprustning och 
utveckling av Skarpnäcks sportfält, Skarpnäcks Gård 1:1. 
Utredningsbeslut  
Gemensamt med idrottsförvaltningen 
FSK 2021/573 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner projektdirektivet. 
  
2. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att utreda 
förutsättningarna för en ny simhall, idrottshall och ishall samt 
upprustning och utveckling av Skarpnäcks sportfält som underlag 
till kommande inriktningsbeslut, med en beräknad utredningsutgift 
upp till 45 mnkr. 
  
3. Fastighetsnämnden föreslår att kommunstyrelsens 
ekonomiutskott godkänner förslag till utredning. 
  
4. Fastighetsnämnden anmäler beslutet till exploateringsnämnden, 
stadsbyggnadsnämnden och Skarpnäcks stadsdelsnämnd. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Gunnar Würtz (L), Martin 
Hansson (MP) och Christina Wainikka (C) lämnar ett särskilt 
uttalande enligt följande: 
  

Det är viktigt att utgångspunkten i utredningen är att 
idrottsytorna i projektet utformas så att de kan nyttjas 
effektivt och till så många idrotter som möjligt och att de 
lägger grunden för ett jämställt och inkluderande idrottande. 
Inom ramen för den tilldelade ytan vill vi att utredningen om 
ishallen även tittar på möjligheten att tillskapa ytor för off-ice 
träning som är viktigt för konståkningens verksamhet. För 
idrottshallen behöver utgångspunkten i utredningen vara att 
den ska byggas fullstor. Inriktningen för bassängen i 
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simhallen är att den ska vara 50 meter lång och 20 meter 
bred. Vi önskar att utredningen även ser över möjligheten att 
bredda bassängen med ytterligare fem meter så att den får fler 
användningsområden. 
  

Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) lämnar ett särskilt 
uttalande enligt följande: 
  

Vi välkomnar förslaget om att nu utreda den sim-, idrotts- och 
ishall som beslutades om år 2018 i stadens översiktsplan på 
förslag av den dåvarande rödgrönrosa majoriteten. Det är bra 
att det nu efter några år resulterar i en utredning för att staden 
ska kunna ta nästa steg. Skarpnäck växer och är långvarigt 
underförsörjd med idrotts- och fritidsanläggningar. En sådan 
anläggning som skisseras här skulle dessutom stärka utbudet 
av idrottsanläggningar i hela söderort. 
  
Vi oroas dock kring det faktum att den grönblåa majoriteten 
inte reserverat nödvändiga ekonomiska medel i budgeten och 
att projektet därför enligt fastighetskontorets bedömning inte 
kommer vara möjligt att finansiera inom den långsiktiga 
investeringsplanen för idrottsinvesteringar. 
  
Den välvilliga tolkningen av detta är att majoriteten avvaktar 
utredningen innan nödvändiga resurser anslås. Den mer 
oroande, men dessvärre mer realistiska, tolkningen är att även 
denna anläggning omfattas av majoritetens ambitioner att 
privatisera alltfler anläggningar genom olika OPS-lösningar. 
Vi avvisar sådana lösningar eftersom de innebär sämre 
service för medborgarna, minskad rådighet för staden samt 
dyrare kostnader för skattebetalarna. Den grönblåa 
majoriteten bör därför under våren återkomma med förslag 
om finansiering av projektet. Utan ett sådant är risken 
uppenbar att antingen anläggningen privatiseras eller 
överhuvudtaget inte genomförs.  
  

Clara Lindblom m.fl. (V) lämnar ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  

Vi ser mycket positivt på att fastighetskontoret och 
idrottsförvaltningen nu väljer att utreda möjligheten till ny 
simhall, idrottshall och ishall på Skarpnäcks sportfält. Det är 
särskilt glädjande att frågan om att bygga en simhall i 
Skarpnäck återupptas, vilket Vänsterpartiet genom Maria 
Hannäs motionerade om redan för 20 år sedan och alltsedan 
dess har drivit. 
  
Vänsterpartiet ser den stora bristen på sim- och idrottshallar i 
Stockholm stad som ett stort demokratiskt problem. Vi vet att 
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såväl motion som avkoppling är viktiga för både hälsa och 
liv, varför staden ska kunna erbjuda hallar till skäliga 
besökskostnader. När staden inte kan erbjuda sina 
medborgare fungerande hallar i bra skick drabbas de mest 
utsatta medborgarna med minst resurser värst. Inte minst 
ungdomar och barn. 
  
De medel som erhållits i budget 2022 för upprustning av 
simhallar finansierar utgifterna för den fortsatta utredningen 
under året, men inte den totala utgiften på över 300 mnkr. För 
oss är det därför en självklarhet att i samband med 
inriktningsbeslutet och kommande budgetar tillföra pengar 
för att möjliggöra utvecklingen av Skarpnäcks sportfält 
inklusive uppförande av simhall, idrottshall och ishall. 
  

Ersättaryttrande 
Jan-Erik Lundqvist (KD) instämmer i särskilt uttalande från 
ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Gunnar Würtz (L), Martin 
Hansson (MP) och Christina Wainikka (C). 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/573-1 (Signerad) Ny simhall, idrottshall och ishall 
samt upprustning och utveckling av Skarpnäcks sportfält. 
Utredningsbeslut 

 FSK 2021/573-2 Bilaga 1 Projektdirektiv för projekt ny 
simhall, idrottshall och ishall samt upprustning och 
utveckling av Skarpnäcks sportfält 
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§ 11 
Teknisk upprustning av Hägerstensåsens medborgarhus, 
Valutan 1. Utredningsbeslut  
FSK 2021/610 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att utreda 
förutsättningarna för projektet Teknisk upprustning av 
Hägerstensåsens medborgarhus, som underlag till ett kommande 
inriktningsbeslut, med en beräknad utredningsutgift upp till 1 mnkr. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/610-1 (Godkänd - R 1) Teknisk upprustning av 
Hägerstensåsens medborgarhus, Valutan 1. Utredningsbeslut 
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§ 12 
Uppförande av vintertält för fotboll. Utredningsbeslut  
Gemensamt med idrottsförvaltningen 
FSK 2021/692 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att utreda 
förutsättningarna för att uppföra vintertält på ett antal 
konstgräsfotbollsplaner inför ett kommande inriktnings- och 
genomförandebeslut, med en beräknad total utredningsutgift upp till 
5 mnkr. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/692-2 (Signerad) Uppförande av vintertält för 
fotboll. Utredningsbeslut 
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§ 13 
Tillbyggnad omklädningsrum, Farsta ridanläggning, 
Farsta 2:1. Inriktningsbeslut  
Gemensamt med idrottsförvaltningen 
Bilaga: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2021/711 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till inriktning 
och ger fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planeringen för 
projekt Farsta ridanläggning, tillbyggnad av omklädningsrum, som 
underlag för ett kommande genomförandebeslut till en utgift 
redovisad i bilaga 1. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Clara Lindblom m.fl. (V) lämnar ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  

Vi ser mycket positivt på att problematiken med otillräckliga 
omklädningsmöjligheter nu ska åtgärdas. Vi är också väldigt 
positiva till att projektet inkluderar ett flexrum för enskilt 
ombyte. 
  
Möjligheten till enskilt ombyte och dusch är en i hög grad 
relevant fråga för många transpersoner. Men frågan är också 
relevant för personer som har ledsagare eller personlig 
assistent, samt alla andra personer som av olika anledningar 
inte vill eller inte är bekväma med att vara nakna tillsammans 
med andra. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/711-1 (Signerad) Tillbyggnad omklädningsrum, 
Farsta ridanläggning. Inriktningsbeslut 

 FSK 2021/711-2 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 14 
Utökning ispist på Eriksdals BP, Kornet 14. Inriktnings- 
och genomförandebeslut  
Gemensamt med idrottsförvaltningen 
Bilaga: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2021/341 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till inriktnings- 
och genomförande av projekt Utökning av ispist på Eriksdals BP, 
till en investeringsutgift redovisad i bilaga 1 till kontorets 
tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/341-2 (Signerad) Utökning ispist på Eriksdals BP, 
Kornet 14. Inriktnings- och genomförandebeslut 

 FSK 2021/341-3 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 15 
Betongrenovering av maskinutrymme och sandfilter på 
uteläktare på Eriksdalsbadet, Eriksdalsbadet 1:1. 
Inriktnings- och genomförandebeslut  
Gemensamt med idrottsförvaltningen 
Bilaga: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2022/42 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till inriktning 
och genomförande av projekt Betongrenovering av maskinutrymme 
och sandfilter på uteläktare vid Eriksdalsbadet, till en 
investeringsutgift redovisad i bilaga 1 till kontorets tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/42-1 (Signerad) Betongrenovering av 
maskinutrymme och sandfilter på uteläktare, Eriksdalsbadet, 
Eriksdalsbadet 1:1. Inriktnings- och genomförandebeslut 

 FSK 2022/42-2 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
 

Sida 29 (37)



Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 16 
Hyresgästanpassning av Kulturhuset, Skansen 23. 
Inriktnings- och genomförandebeslut  
Bilaga: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2022/48 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 
genomföra hyresgästanpassningen inom fastigheten Skansen 23 till 
en investeringsutgift redovisad i bilaga 1 till kontorets 
tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/48-3 (Godkänd - R 1) Hyresgästanpassning av 
Kulturhuset, Skansen 23. Inriktnings- och 
genomförandebeslut 

 FSK 2022/48-2 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 17 
Betongpist, skridsko- och bandyhall, Gubbängens IP, 
Gubbängen 1:1. Genomförandebeslut  
Gemensamt med idrottsförvaltningen 
Bilaga: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2022/38 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till inriktning 
och genomförande av betongpist i skridsko- och bandyhallen på 
Gubbängens IP, till en investeringsutgift redovisad i bilaga 1 till 
kontorets tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/38-1 (Signerad) Betongpist skridsko- och 
bandyhall, Gubbängens IP. Inriktnings- och 
genomförandebeslut 

 FSK 2022/38-2 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 18 
Gärdets sportfält - Anläggning av två spelsplaner med 
hybridgräs, Norra Djurgården 1:1. Reviderat 
genomförandebeslut  
Gemensamt med idrottsförvaltningen 
Bilaga: Sekretess enligt 19 kap. 1 och 3 §§ offentlighets- och 
sekretesslagen (2009:400) 
FSK 2020/134 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till reviderat 
genomförande av projekt Gärdets sportfält - anläggning av två 11-
spelsplaner med hybridgräs, och medges rätt att fortsatt genomföra 
projekt till en investeringsutgift som redovisas i bilaga 1 till 
kontorets tjänsteutlåtande. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2020/134-15 (Signerad) Gärdets sportfält - Anläggning 
av två 11-spelsplaner med hybridgräs. Reviderat 
genomförandebeslut 

 FSK 2020/134-16 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 19 
Nybyggnad för omklädning på Mälarhöjdens IP, 
Västberga 1:1. Slutredovisning  
2017/00174 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner slutredovisning avseende projekt 
Nybyggnad för omklädning på Mälarhöjdens IP. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 2017/00174-9 (Godkänd - R 1) Nybyggnad för omklädning 
på Mälarhöjdens IP, Västberga 1:1. Slutredovisning 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 20 
Uppförande av en tillfällig tälthall för issporter på 
Zinkensdamms IP, Södermalm 2:23. Slutredovisning  
FSK 2019/561 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden godkänner slutredovisning avseende 
Zinkendamms IP och uppförande av en tillfällig tälthall för issporter 
på Zinkendamms IP. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2019/561-71 (Godkänd - R 1) Uppförande av en 
tillfällig tälthall för issporter på Zinkensdamms IP. 
Slutredovisning 

 

Sida 34 (37)



Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 21 
Förvärv av 6 st bostadsrättslägenheter för gruppbostad i 
Brf Grönmyntan i Hässelby. Genomförandebeslut  
FSK 2021/77 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  
1. Fastighetsnämnden uppdrar åt fastighetskontoret att förvärva 6 
stycken bostadsrätter för användning som gruppbostad i 
bostadsrättsföreningen Grönmyntan i Hässelby-Vällingby. I 
förvärvet ingår att teckna förhandsavtal och upplåtelseavtal med 
bostadsrättsföreningen. 
  
2. Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att hyra ut gruppbostaden 
till Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/77-4 (Godkänd - R 1) Förvärv av 6 st 
bostadsrättslägenheter för gruppbostad i Brf Grönmyntan i 
Hässelby. Genomförandebeslut 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 22 
Förvaltningschefen informerar  
  
Förvaltningschefen Anders Kindberg informerar om Handlingsplan 
för långsiktiga investeringar i solpaneler på fastighetskontorets 
byggnader, som tagits fram av fastighetskontoret tillsammans med 
stadsbyggnadskontoret och miljöförvaltningen. 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2022 
 

2022-02-22 

§ 23 
Frågor för beredning och övrig information  
  
Inga frågor för beredning eller övrig information tas upp vid dagens 
sammanträde. 
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